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Številka: 900-0005/2020 
Datum:   21.9.2020 
 
 
OBČINSKI SVET  
OBČINE BOROVNICA 
 
ZADEVA: Soglasje k investiciji v športnem parku Borovnica 

 
NAMEN: 
 

Obravnava in sprejem 
 

PRAVNA PODLAGA: 
 

Statut Občine Borovnica (Ur. list RS št.  67/2016)   
Zakon o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 94/07 – uradno 
prečiščeno besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 – ZUJF, 14/15 
– ZUUJFO, 11/18 – ZSPDSLS-1, 30/18 in 61/20 – ZIUZEOP-
A) 
Sklep občinskega sveta Občine Borovnica št.  z dne, 
19.12.2019 

PREDLAGATELJ: 
 Bojan Čebela, župan 

GRADIVO PRIPRAVIL: Dolores Dolenc Bajc, direktorica OU 

POROČEVALEC: 
 

Dolores Dolenc Bajc, direktorica OU 

PREDLOG SKLEPA Občinski svet Občine Borovnica soglaša s sanacijo tekaške 
steze v športnem parku Borovnica. 

 
Obr az l ož i t e v:  
 
Občinski svet Občine Borovnica je na 8. redni seji dne, 19.12.2019 sprejel sklep, da je 
potrebno za projekte, ki so predvideni v proračunu 2020 in katerih financiranje je predvideno 
tudi iz drugih virov (EU, ministrstva, fundacija za šport,…) se lahko prično izvajati šele po 
odobritvi namenskih sredstev s teh dodatnih virov.  
V Proračunu občine Borovnica za leto 2020 je na proračunski postavki 418033 Ureditev 
špotnega parka predvidenih 75.640,00 € sredstev in sicer 44.640,00 € lastnih sredstev ter 
31.000,00 € sredstev Fundacije za šport. Občina je kandidirala na razpis Fundacije za šport 
na katerem ni bila uspešna. 
V skladu s PZI dokumentacijo nameravamo urediti dvostezno tekališče v dolžini 250 m, 
sprint tekališče v dolžini 60 m (4 steze) in skok v daljavo z novim peskovnikom. Po zunanjem 
obodu se uredi progo za kros tek. V prvi fazi je predviden gradbeni del ureditve stez in 
peskovnika z drenažnim asfaltom, kateri je osnova za polaganje tartana.  
Za izvedbo gradbenih del smo pridobili najugodnejšo ponudbo v višini 58.736,41 €, zato 
predlagamo občinskemu svetu, da potrdi investicijo. Potrebna sredstva bomo zagotovili v 
rebalansu proračuna za leto 2020. 
 

Bojan Čebela 
Župan 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2007-01-4692
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